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Van het bestuur 
Het stof van de verkiezingen is lang en breed neergedwarreld en we zijn zo’n 
beetje bijgekomen van een zeer intensieve campagneperiode. Tijdens de 
jaarvergadering van 27 maart is er al kort teruggekeken op campagnetijd en 
de verkiezingen.  
 

Na de zomerperiode gaan bestuur, fractie 
en campagneteam bij elkaar zitten om het 
campagnetraject voor de komende jaren 
uit te zetten. Hiernaast een van de tips 
die we vorig jaar op de markt aangereikt 
kregen. Goed plan! De vraag is hoe? Heb 
je daar ideeën over en wil je daarover 
meepraten, graag! Meld je aan bij 
secretaris@pro3.nu. Datum: woensdag 29 
augustus. 
 
Om alvast te noteren voor na de vakantie: 
Op 12 september staat er een thema-
avond over duurzaamheid gepland. 
Locatie: Bovenzaal van De Kiosk.   
 

Maar nu eerst vakantie. Wij wensen iedereen een fijne, ontspannen en 
zonnige zomerperiode toe!  
 

Van de fractie 
 
De totstandkoming van een nieuw College 
Na een eerste gesprek met Ton Horn, assistent van de informateur Gerard 
Bruijniks was het vrij snel duidelijk welke kant het zou opgaan: voortzetting 
van de coalitie GB-CDA en VoorLoon.  
 
We hebben nadrukkelijk afgezien van goedkeuring van het “coalitieakkoord”. 
Voor Pro3 was dit akkoord een opsomming van wensen en ambities. 
Haalbaarheid en realisatie ervan kunnen we pas inschatten als we uitgewerkte 
raadsvoorstellen voorgelegd krijgen. We zullen ieder voorstel positief kritisch 
beoordelen en daar waar nodig aanpassen vanuit onze eigen Pro3-visie.  
 
De wethoudersposten zijn gelijk aan die van de vorige periode: Gerard 
Bruijniks, Wil Ligtenberg en Kees Grootswagers. Voor een volledige opsomming 
van de portefeuilles zie https://www.loonopzand.nl/college/. 
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Samen werkt beter! 
Geef het progressieve geluid nog meer kracht.  

Maak vrienden, kennissen en buren lid van Pro3! 
 

 
De fusieschool in aanbouw: Klimop en Theresia 
Er zijn weer stappen gezet in de totstandkoming van de nieuwe fusieschool op de 
plaats van de huidige Klimop. Met name over de financiering ervan en de wijze 
waarop dit gerealiseerd gaat worden is overeenstemming bereikt. De wijze van 
financiering en de exploitatie van de school wordt in handen gelegd van de stichting 
Maatschappelijk Vastgoed. De nieuw fusieschool zal uiteindelijk voor de komende 30 
jaar gehuurd worden van deze stichting. 
De gevonden constructie heeft bij de fractie de opmerking ontlokt dat deze vorm van 
aanbesteding misschien ook geschikt is voor het financieren en exploiteren van 
andere accommodaties. 
 
De “Lintenvisie” Kaatsheuvel: ontwerp kernwinkelgebied Kaatsheuvel 
Pro3 ging akkoord met het voorstel. In de opiniërende vergadering heeft Louis Laros 
een stevig pleidooi gehouden voor meer groen in het winkelgebied. 
 
Overschot Sociaal Domein 
Voor het derde achtereenvolgende jaar werd, volgens de jaarrekening 2017,  geld 
overgehouden in het sociaal domein. Het betreft een bedrag van ongeveer een half 
miljoen euro. Het totale overschot op de begroting bedroeg 1,3 miljoen euro. Het 
College stelde voor om de helft van dit overschot door te schuiven naar een reserve 
voor het sociale domein. Pro3 was het hier niet mee eens en vindt dat er een serieus 
onderzoek moet plaatsvinden naar de achtergronden van dit overschot. Is er wel 
genoeg zorg verleend of was het gewoon pico bello in orde? Wij weten het niet. 
Vandaar deze onderzoeksvraag. 
 
Motie tegen gaswinning in gemeente Loon op Zand 
Pro3 heeft een gezamenlijke motie ingediend namens alle parttijen met als 
belangrijkste uitspraak dat de gemeenteraad zich duidelijk uitspreekt tegen de 
gaswinning in Loon op Zand. Het College heeft deze motie ook van harte ondersteund. 
 
Over de gaswinning is veel te doen. Er is een petitie opgesteld die alle inwoners 
kunnen tekenen. Binnen de actiegroep “Stop gas in Loon” wordt hard gewerkt aan een 
bezwaar/zienswijze die (gezamenlijk) door inwoners kan worden ingediend. 
Op een informatieavond is duidelijk geworden hoe onwenselijk nieuwe boringen zijn in 
de gemeente. De gemeente wordt aangeraden samen met Waalwijk en Tilburg op te 
trekken. 
 
Op de valreep: Jan van Gorkum kreeg op 12 juli een Koninklijke Onderscheiding als 
lid van de orde van Oranje-Nassau. Gefeliciteerd Jan! Zie onze website hierover. 
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